
 

Protokoll styrelsemöte 

Hemma hos Gustaf, 2016-10-18 

Vänsterpartiet Höganäs 

1. Mötets öppnande 

Föreningens ordförande Gustaf Segerhammar förklarade mötet öppnat. 

2. Val av sekreterare och justerare 

Till sekreterare valdes Erik Edwardson. Protokollet justeras av nästa 

styrelsemöte. 

3. Närvarande 

Närvarande: Erik Edwardson, Mikael Nilsson, Gustaf Segerhammar, Emma 

Wennerholm. 

4. Godkännande av dagordning 

Till dagordningen lades: 

13 a) Beslut om vilka tider Café Amanda ska bokas 1 maj. 

13 b) Beslut om vilka tider Café Amanda ska bokas 8 mars. 

 

I övrigt godkändes dagordningen. 

5. Föregående protokoll 

Föregående styrelseprotokoll justerades. 

6. Parlamentariska gruppen har ordet 

Emma redogjorde för det parlamentariska arbetet. 

7. Kommande kampanjarbete 

Beslutades att 

Dela ut sjukvårdsfolder lördag 22/10 kl 11-12 utanför biblioteket. 

Dela ut material i samband med marknaden lördag 29/10 kl 10 utanför 

Tivolihuset. 

Dela ut material lördag 19/11 kl 11-12 utanför biblioteket. 

8. Bolagiseringen 

Emma redogjorde för den planerade bolagiseringen av socialtjänsten. Vi, men  

även Miljöpartiet och Socialdemokraterna, är motståndare mot bolagiseringen.  

Kommunal kommer driva kampanj mot bolagiseringen. Beslut kommer tas i  

fullmäktige i november. Emma ska då anmäla jäv eftersom hon är aktiv i  

Kommunal. Inger träder in i Emmas ställe. Vi ska driva kampanj mot, till  

exempel genom att skriva insändare. 



 

9. Filmklubb Ängelholm 

Gustaf informerade om den filmklubb Vänsterpartiet Ängelholm driver. 

10. Ekonomisk rapport 

Mikael redogjorde för partiföreningens ekonomi. Ekonomin ser bra ut, vi har 

för närvarande cirka 83 000 kronor på kontot. 

11. Julmiddag 

Gustaf kollar om vi kan vara på Bowlinghallen fredag 16/12 klockan 18. 

12. Datum för kommande styrelse och medlemsmöten 

Nästa styrelsemöte hålls tisdag 15/11 kl 18-20 hemma hos Gustaf. 

13. Övriga frågor 

a) Café Amanda bokas kl 12-15 den 1/5. 

b) Café Amanda bokas 19-21 den 8/3. 

14. Mötets avslutande 

Föreningens ordförande Gustaf Segerhammar förklarade mötet avslutat. 

 

Vid protokollet,    

 

 

 

________________________ 

Erik Edwardson 

 

Justeras 

 

 

 

________________________ 

 

 

 

 


